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Opfølgning på fællesdialogmøde med miljø- og teknikudvalget og ældrerådet 

21/78 Åben Sag 

Sagsgang 

HR 

Sagsfremstilling 

Handicaprådet deltog i fællesdialogmøde med miljø- og teknikudvalget og ældrerådet mandag den 

3. maj 2021. 

 

Fra handicaprådet deltog Peter Hjulmand, Alice Brask, Kåre Laursen og Karoline Bergkvist 

Søgaard 

 

 

Der var følgende dagsorden til dialogmødet: 

Handicaprådet: 

 Tilgængelighed, herunder:  

o Inddragelse af handicaprådet i forhold til tilgængelighed i forbindelse med 

planlægning af nye områder  

 Trafiksikkerhed – udvalgets prioritering  

 Fodgængerovergang på Markedsgade i Grenaa.  

 Vejen ved Aldi i Grenaa  

 

Ældrerådet:  

 Oplysningskampagne om muligheder for kørsel i kommunen, herunder  

o Pensionistkortet  

o Pluskørsel.  

 Eventuelt grøn omstilling. 

 

Der er ikke udarbejdet referat fra dialogmødet. 

Økonomiske konsekvenser 

Punktet har ingen økonomiske konsekvenser. 



Handicaprådet 12-05-2021

Indstilling 

Formanden indstiller, at handicaprådet evaluerer fællesdialogmødet med miljø- og teknikudvalget 

og ældrerådet. 

Beslutning i Handicaprådet den 12-05-2021 

Handicaprådet evaluerede fælles dialogmødet med miljø- og teknikudvalget og ældrerådet. 

 

Handicaprådet sætter pris på, at der afholdes dialogmøder, men ville ønske, at der blev udarbejdet et 

referat. 

 

Handicaprådet konstaterer, at der stadig ikke er sket en permanent nedsættelse af hastighed i Ørsted, 

og rådet vil følge op på krydset omkring Aldi. 

 

Fraværende: 

Karoline Bergkvist Søgaard (A) 

Kristina Hviid (V) 

 

Bilag: 
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